

Styrelsemöte Stämmingsgårdens IK

2021:8

Tid: 14 September 2021 kl. 18:30 – 19.30, Plats: Digitalt möte

Närvarande: Frank Larsgård, Fredrik Degerman, Emma Rönnblom Pärson, Emma Wikblad, Camilla Nordin, Camilla Dahl(bokningsgruppen)

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

2. Närvarande

Enl. ovan

3. Val av justerare

Frank Larsgård väljs till justerare för protokollet.

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

5. Obligatoriska mötesfrågor

a. Ekonomi – LOK-stödsunderlag inskickat och godkänt.

b. Material – Beställning av matchtröjor i mindre storlek gjord inför nästa säsong. Beställda 5-mannamål är fortsatt försenade, nu är prognosen att målen kommer i mitten av oktober.

Frågan om ev beställning av 9-mannamål kvarstår. Priset ligger på ca 30 000 kr för två mål. Finns ett alternativ att hyra mål från kommunen? Fredrik tar kontakt och stämmer av detta alternativ.

c. VFF – Emma RP har varit i kontakt med VFF och fått besked att Lokal fotbollsutvecklare inte kunnat erbjudas denna säsong. VFF erbjuder dock målvaktstränarutbildning i höst. Nyhet läggs ut på ledarsidan, samt skickas som utskick, Emma ansvarar.

6. Senaste mötesprotokoll?

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

7. Mötesfrågor

a. Samarbetet - Möte i samarbetsgruppen hölls i slutet av augusti. Pågående samarbeten stämde av - generellt har det fungerat bra den här säsongen (F-09 och F-10). Det konstaterades att det inför nästa säsong kan finnas behov för samarbete mellan Medle och Stämmingsgården för Pojkar -09. Kontakt har förmedlats mellan ledarna för att påbörja diskussion. Alternativ för Flickor -07 diskuterades även, men lämnades öppet för ledarna att i första hand diskutera. Det har dock senare framkommit att det råder osäkerhet hos Stämmingsgården om möjliga alternativ. Emma RP kontaktar Myckle och Medle och uppmanar till ett möte med föreningarna och ledare.

Vidare lyftes frågan om hur de olika föreningarna hanterat situationen med långa avstånd till vissa matcher. Buss, minibuss och milersättning är alternativ som diskuterades. Denna fråga bör styrelsen diskutera inför nästa säsong. Emma RP uppdaterar årshjulet.

b. Hur ser det ut inför nästa säsong? - Frank skickar ut sammanställning från tidigare till tränare/ledare för uppdatering.

c. Årshjul - Inget specifikt under hösten. Nästa möte läggs till November.

d. Lotteri - Fråga har inkommit om föreningen eller något lag vill sälja lotter. Mötet konstaterade att föreningen inte är i behov av lotteriförsäljning. Det är sedan upp till lagen att avgöra själva vid behov. Prioriteringsordning bör vara - Laginsats, ev försäljning sista utväg extra avgift.

8. Övriga frågor

- a. Diplomerad förening - Frågan om diplomerad förening (från tidigare möten) diskuterades. Det är idag ca 10-15 föreningar i länet som anmält sig till att göra utvärderingen. Mötet diskuterade vad åtagandet innebär mm och beslutade att vi går vidare och gör utvärdering i styrelsen i första hand. Emma kontaktar VFF.
- b. (Föreningen 40 år 2020? - bör vi uppmärksamma detta på något sätt? Frågan bordlägges till hösten.)

9. Nästa möte

24 november kl 18.30-19.30

10. Mötets avslutande

Protokollförare

Justeras

Emma Rönnblom Pärson

Frank Larsgård